

BORANG SOAL SELIDIK



KAJIAN PELAKSANAAN CARUMAN WAJIB LEMBAGA TABUNG ANGKATAN TENTERA KE ATAS PEGAWAI ANGKATAN TETAP ATM

**MARKAS ANGKATAN TENTERA
BAHAGIAN PERKHIDMATAN ANGGOTA
CAWANGAN TENAGA KERJA
KEMENTERIAN PERTAHANAN
JALAN PADANG TEMBAK
56400 KUALA LUMPUR**

**Tel: 03-2071 2431 Samb 3491
Faks: 03-26985340**

**SOAL SELIDIK KAJIAN PELAKSANAAN CARUMAN WAJIB LEMBAGA TABUNG
ANGKATAN TENTERA KEPADA PEGAWAI ANKATAN TETAP ATM**

Tuan/Puan,

Sukacita dimaklumkan bahawa Bahagian Perkhidmatan Anggota, Cawangan Tenaga Kerja sedang menjalankan satu kajian berkaitan Arahan Pelaksanaan Caruman Wajib Lembaga Tabung Angkatan Tentera (LTAT) Kepada Pegawai Angkatan Tetap ATM. Soal selidik ini bertujuan untuk mendapatkan maklum balas dan pandangan tuan/puan terhadap Arahan Pelaksanaan Caruman Wajib LTAT Kepada Pegawai Angkatan Tetap ATM. Sehubungan itu, kerjasama, keikhlasan dan kejujuran tuan/puan melengkapkan soal selidik ini amat dihargai dan didahului dengan ucapan terima kasih.

Sekian.

Pengarah Tenaga Kerja

PANDUAN UNTUK MENJAWAB SOAL SELIDIK

1. Soal selidik ini hendaklah diisi dengan lengkap.
2. Soal selidik ini mengandungi tiga bahagian seperti berikut:

- Bahagian A** : Maklumat Demografi.
- Bahagian B** : Kefahaman Berhubung Taklimat Arahan Pelaksanaan Caruman Wajib LTAT ke atas Pegawai Angkatan Tetap ATM.
- Bahagian C** : Maklum Balas Arahan Pelaksanaan Caruman Wajib LTAT Ke atas Pegawai Angkatan Tetap ATM.

BAHAGIAN A : MAKLUMAT DEMOGRAFI

Sila tandakan (✓) pada ruangan yang disediakan.

1. Dimanakah anda sedang berkhidmat?

Bil	Tempat Berkhidmat	Perkhidmatan		
		TD	TLDM	TUDM
a.	Kementerian Pertahanan (MINDEF).			
b.	Formasi (Div/Bgd/Pangkalan).			
c.	Pasukan/Unit (Bn/Komp/Kapal).			
d.	Pusat Latihan.			

2. Apakah bidang pengkhususan penugasan anda?

Bil	Bidang Pengkhususan	(✓)
a.	Pasukan Tempur.	
b.	Pasukan Bantuan Tempur/Logistik.	
c.	Pasukan Bantuan Khidmat/Urusetia	

3. Jantina : Lelaki Perempuan

4. Adakah anda merupakan pencarum secara sukarela LTAT?

Ya Tidak

5. Berapakah nilai caruman sukarela anda?

RM 50 – RM 100 RM 101 hingga RM 200 RM 201 ke atas

BAHAGIAN B : KEFAHAMAN BERHUBUNG TAKLIMAT PELAKSANAAN CARUMAN WAJIB LTAT KE ATAS PEGAWAI ANGKATAN TETAP ATM

Sila tandakan (√) pada ruangan yang disediakan.

6. Taklimat Pelaksanaan Caruman Wajib LTAT Kepada Pegawai Angkatan Tetap ATM telah disampaikan oleh BPA - CTK kepada wakil daripada pasukan mengikut zon semasa *Road Show* Rasionalisasi Skim Perkhidmatan ATM bermula pada 19 Mei hingga 3 Jun 16. Wakil daripada pasukan yang hadir dikehendaki menyampaikan taklimat tersebut kepada semua pegawai dan anggota di pasukan masing-masing. Soalan ini bertujuan untuk menilai tahap kefahaman anda terhadap taklimat yang telah disampaikan oleh wakil pasukan anda.

1	2	3	4	5
Sangat Tidak Setuju	Tidak Setuju	Tidak Pasti	Setuju	Sangat Setuju

Bil	Perkhidmatan	Tahap Persetujuan				
		1	2	3	4	5
a.	Saya telah diberikan taklimat/penerangan berkenaan Pelaksanaan Caruman Wajib LTAT Kepada Pegawai Angkatan Tetap ATM.					
b.	Saya memahami penerangan berkaitan tarikh penguatkuasaan caruman wajib LTAT ke atas pegawai.					
c.	Saya memahami penerangan berkaitan jumlah potongan caruman wajib oleh pegawai.					
d.	Saya memahami penerangan berkaitan konsep caruman LTAT ke atas pegawai berbanding anggota LLP.					
e.	Saya memahami penerangan berkaitan faedah-faedah tambahan yang disediakan oleh LTAT kepada pencarum.					
f.	Saya memahami penerangan berkaitan faedah persaraan yang akan diterima oleh pencarum pegawai LTAT.					
g.	Saya memahami penerangan bahawa apabila saya menamatkan perkhidmatan (tidak berpencen), saya akan diberi pilihan untuk menerima bayaran Ganjaran Tamat Perkhidmatan (17.5% daripada gaji akhir pangkat hakiki x bulan perkhidmatan diakui) + Caruman Sendiri LTAT (beserta dividen dan bonus) ATAU Caruman Sendiri LTAT (beserta dividen dan bonus) + Caruman Kerajaan LTAT sebanyak 15% (tanpa dividen dan bonus).					
h.	Saya memahami penerangan bahawa apabila saya bersara (menerima berpencen), saya akan menerima bayaran Caruman Sendiri LTAT (beserta dividen dan bonus) + Pencen Perkhidmatan + Ganjaran Perkhidmatan.					

(Sila jawab semua soalan di atas)

**BAHAGIAN C : PELAKSANAAN CARUMAN WAJIB LEMBAGA TABUNG KE ATAS
PEGAWAI ANGKATAN TETAP ATM**

Sila tandakan (✓) pada ruangan yang disediakan.

7. Berdasarkan skala di bawah, nyatakan penilaian anda terhadap pernyataan berhubung Arahan Pelaksanaan Caruman Wajib LTAT Ke atas Pegawai Angkatan Tetap ATM

1	2	3	4	5
Sangat Tidak Setuju	Tidak Setuju	Sederhana Bersetuju	Setuju	Sangat Setuju

Bil	Perkara	Tahap Persetujuan				
		1	2	3	4	5
a.	Semua pegawai yang ditauliahkan selepas 1 Jan 16 diwajibkan mencarum ke dalam LTAT.					
b.	Tempoh caruman wajib LTAT dilaksanakan ke atas pegawai sehingga genap 25 tahun perkhidmatan.					
c.	Caruman wajib yang merupakan konsep tabungan paksa (force saving) akan memberi kebaikan kepada pegawai apabila bersara.					
d.	Caruman wajib LTAT merupakan sumber kewangan tambahan selain daripada pencen dan ganjaran bagi pegawai yang berpencen dan ganjaran tamat perkhidmatan bagi pegawai yang tidak berpencen.					
e.	Faedah-faedah tambahan yang ditawarkan oleh LTAT kepada pencarum sangat menarik.					
f.	Potongan ke atas caruman wajib LTAT sebanyak 10% daripada gaji bulanan pegawai akan membebaskan kedudukan kewangan pegawai.					

(Sila jawab semua soalan di atas)

Setiap borang yang telah lengkap dijawab hendaklah dikembalikan sebelum 7 Oktober 2016 kepada:

Markas Angkatan Tentera Malaysia
Bahagian Perkhidmatan Anggota
Cawangan Tenaga Kerja
Wisma Pertahanan
Jalan Padang Tembak
50634 KUALA LUMPUR
(Untuk Perhatian: Mej Noorhezaam bin Che Murat - PS 2 Ran A3)

No Tel: 03-20598400 Samb 3491
No Faks: 03-26985340
Email: noorhezaam@jpm.gov.my

TERIMA KASIH DI ATAS MAKLUM BALAS YANG DIBERIKAN